

Motion de la Conférence Internationale des Ordres et des Organismes d'Attributions Similaires



Paris, le 28 septembre 1976

La Conférence Internationale des Ordres des médecins et des Organismes d'Attributions Similaires réunie à Paris le 28 septembre 1976 insiste sur le caractère réellement professionnel que doit avoir une juridiction disciplinaire et ce principalement dans l'intérêt des malades et pour le sain exercice de la profession.

Sur le plan européen d'ailleurs l'existence et l'efficacité de la juridiction disciplinaire professionnelle est une des garanties essentielles de la mise en application correcte de la libre circulation.

Motion of the International Conference of the Orders and the Organizations with Similar Attributions



Paris, the 28th September 1976

The International Conference of the Orders and the Organizations with Similar Attributions, meeting in Paris the 28th September 1976, stresses the genuine professional nature that a disciplinary jurisdiction should have, mainly in the patient's interest and for the healthy practice of the profession.

At European level, the professional disciplinary jurisdiction existence and efficiency is one the essential safeguards of the proper enforcement of the right of free movement.